
ZÁPIS Č. 6/2003 (143)
ZE ZASEDÁNÍ AKADEMICKÉHO SENÁTU VUT KONANÉHO DNE 27. KVĚTNA 2003

V ZASEDACÍ MÍSTNOSTI REKTORA VUT V BRNĚ, ANTONÍNSKÁ 1

Přítomni: viz prezenční listina (celkem 19 senátorů)

Omluveni: Popela/FSI, Jurák/FSI, Omelková/FCH, Petrovská/FCH
Sovíková/FP

Hosté: prorektoři Kazelle, Rais, Švec, Jančář,  kvestor Pěnčík,
kancléřka Vanýsková

PROGRAM:
1. Kontrola zápisu z minulého zasedání AS VUT
2. Schválení programu zasedání AS VUT
3. Informace rektora, prorektorů, kvestora a kancléřky
4. Informace zástupců VUT v Radě vysokých škol
5. Projednání a schvalování návrhu Aktualizace DZ VUT na rok 2004
6. Projednání a schvalování návrhu na zřízení Inkubátoru VUT, s.r.o.
7. Projednání žádosti CEVAPO o dotaci na rok 2003
8. Projednání materiálu Analýza hospodaření VUT v Brně za rok 2002
9. Informace kvestora o právnických osobách, ve kterých má VUT účast
10. Informace předsedů LK a EK AS VUT
11. Různé

Jednání zahájil předseda AS Doc. Zbořil, který přivítal všechny přítomné.

AD 1) KONTROLA ZÁPISU Z MINULÉHO ZASEDÁNÍ AS VUT
Zápis z minulého zasedání AS VUT byl schválen bez připomínek.

AD 2) SCHVÁLENÍ PROGRAMU ZASEDÁNÍ AS VUT
Žádné připomínky nebyly vzneseny, program jednání byl schválen.

AD 3) INFORMACE REKTORA, PROREKTORŮ, KVESTORA A KANCLÉŘKY

 Rektor Vrbka
 Informoval senátory o průběhu Mezinárodní konference EUCEN konané ve dnech 14. – 17. 5.

2003 v prostorách Centra VUT v Brně.
 Dále informoval o své návštěvě státní univerzity na Maltě, kterou uskutečnil ve dnech 21. 5. –

26. 5. 2003 na základě pozvání rektora této VŠ. Proběhla řada jednání na různých úrovních
o možnostech vzájemné spolupráce zejména v oblasti výuky (výměna učitelů a studentů).

 Poslední informace rektora se týkala ředitele CEVAPO Ing. Janíčka, který byl vybrán ve
výběrovém řízení na místo kvestora Masarykovy univerzity v Brně a ke dni 30. 6. 2003 z VUT
odchází. CEVAPO bude nadále pokračovat ve svých aktivitách, nový ředitel bude vybrán ve
výběrovém řízení. Do doby, než se nový ředitel CEVAPO ujme své funkce, bude ustanoven
jeho zástupce, který bude CEVAPO dočasně řídit.

 Prorektor Kazelle
 Seznámil přítomné s dosavadními přípravami ke zřízení „Česko-německého institutu pro

vodohospodářské a podzemní konstrukce na VUT v Brně“ a informoval o jeho základních
funkcích. Dále sdělil, že v současné době je zvažována forma zřízení tohoto subjektu – buďto
sdružení, celoškolský útvar nebo útvar s právní subjektivitou (tj. s.r.o., družstvo, veřejně
prospěšná společnost, nebo sdružení právnických osob).
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 Kancléřka Vanýsková
 Doplnila informaci rektora o jednání konference EUCEN.
 Informovala, že Výroční zpráva o činnosti VUT v Brně za rok 2002 byla dne 13. 5. 2003

zaslána na MŠMT.
 Pozvala přítomné senátory na koncert VOX IUVENALIS a sboru THE NOTRE DAME

GLEE CLUB, který se bude konat dne 28. 5. 2003 v 19:30 hod. v Centru VUT v Brně.

 Kvestor Pěnčík
Informoval přítomné senátory o:

 další mzdě, která bude vyplácena za měsíc květen 2003;
 dotacích ministryně Buzkové na Gaudeamus a pro FaVU;
 nedořešení investic týkajících se projektů FRVŠ, rozvojových programů i vlastního plánu

investic – výsledek se očekává po prázdninách;
 pokračujících pracích na zavádění nového ekonomického systému;
 vývoji hospodaření VUT za leden až duben 2002 – není v zásadě žádných výraznějších

odchylek v čerpání finančních prostředků;
 zpracování Programu reprodukce majetku na léta 2003 – 2007 VUT v Brně – kvestor předal

materiál v tištěné formě předsedovi AS Zbořilovi, všem členům senátu bude rozeslán
v elektronické formě po dnešním zasedání AS;

 dvou včerejších haváriích, které byly způsobeny přívalovými lijáky v areálech Purkyňova 118
a Božetěchova 2.

 Prorektor Švec
 V návaznosti na informaci z předcházejícího zasedání AS VUT, týkající se prorektorovy účasti

na semináři ECTS a Dodatek k diplomu dne 28. 4. 2003, informoval prorektor Švec o krocích,
které byly v návaznosti na tento seminář na VUT uskutečněny. V krátké době obdrží
proděkani pro studium všech fakult VUT dotazník, pomocí kterého bude zmapována situace
v kreditovém systému na jednotlivých fakultách.

 Dále informoval o jednání Dozorčí rady KaM, které se uskutečnilo ve věci zvýšení cen
kolejného a stravného a na kterém byla řešena i problematika rezervace lůžek pro první
ročníky. V této souvislosti sdělil předseda SK Ing. Švec senátorům, že Dozorčí rada KaM
schválila zvýšení diverzifikovaných cen stravného pro studenty a zaměstnance – u studentů
cena vzrostla na 18,50 Kč za hlavní jídlo a 25,- Kč za hlavní jídlo (výběr), zatímco u
zaměstnanců jsou tyto částky ve výši 16,50 Kč a 23,- Kč.

 Závěrem prorektor Švec sdělil, že ve dnech 5. – 7. června 2003 se zúčastní semináře
o celoživotním vzdělávání na vysokých školách, který se bude konat v Praze ve spolupráci
ČVUT a MŠMT.

 Prorektor Rais
Prorektor informoval o:

 schůzkách s vedoucími kateder jazyků s cílem definovat jazykové požadavky na budoucí studenty
fakult VUT - po absolvování výuky jazyků by měl každý posluchač obdržet „evropský pas“
(standardizovaná úroveň jazykových znalostí studenta v Evropě). Informaci doplnil rektor Vrbka:
při výuce jazyků bude kladen důraz zejména na konverzační schopnosti a obecnou znalost jazyka
s mírnou specializací v oboru, v posledních ročnících budou některé zkoušky konány v anglickém
jazyce;

 probíhajících jednáních o ochraně duševního vlastnictví VUT – příští týden se uskuteční schůzka
s právníky ve věci přípravy zpracování směrnic VUT v této oblasti;

 jednáních o možnostech spolupráce s holandskou univerzitou v Twente v oblasti systému řízení
univerzit;

 návštěvě VUT náměstkem ministryně školství Kolářem, která se uskutečnila v pátek 23. 5. 2003
ku příležitosti vydání knihy Real Time Systems. Kniha je věnována komparativním studiím
českého, polského, maďarského a slovinského školství a byla vydána jako výstup spolupráce VUT
a Brněnského centra Evropských studií - na řízení projektu se významnou měrou podílel Prof.
Ondráček.
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 Prorektor Jančář
 Informoval přítomné o semináři zaměřeném na příhraniční spolupráci v inovačním podnikání

Jižní Morava a Dolní Rakousko.
 Dále sdělil, že z jednání odborných komisí MŠMT o prodloužení výzkumných záměrů

vyplývá, že všechny výzkumné záměry VUT by měly být prodlouženy a neměla by se jich
dotknout připravovaná novela zákona č. 130/2002 Sb.

 Závěrem informoval o jednání se společností  Czech Invest o vzájemné spolupráci a přípravě
programu investičních pobídek v oblasti výzkumných a vývojových center.

AD 4) INFORMACE ZÁSTUPCŮ VUT V RADĚ VYSOKÝCH ŠKOL
Doc. Münsterová podala informace z jednání sněmu RVŠ, konaného dne 15. 5. 2003. Jednání sněmu
se zúčastnili zástupci MŠMT – náměstek Kolář, ředitelé odborů Ing. Beneš a Ing. Hanke, zástupce
GAČR Prof. Syka, místopředseda VŠOS RNDr. Dolanský - v průběhu jednání se dostavili také
ministryně školství JUDr. Buzková, rektor MU a senátor Prof. Zlatuška a rektor UK Prof. Wilhelm.
Program jednání byl následující:

 Zpráva o činnosti předsednictva RVŠ (leden – květen 2003).
 Vystoupení hostů – jako první vystoupil Doc. Kolář, který shrnul informace o dění na MŠMT

v oblasti vysokého školství od posledního sněmu RVŠ. Poté se ujal slova Prof. Syka, který stručně
popsal průběh významného zasedání GAČR k 10. výročí jeho vzniku.

 Programové prohlášení RVŠ pro funkční období 2003.
 Kreditový sytém ECTS a Dodatek k diplomu – výklad k předloženému písemnému materiálu

přednesl národní koordinátor EUA ECTS  Prof. Honzík (FIT VUT).
 Informace o řešení projektu Rozvoj veřejných vysokých škol, finanční podmínky a předpoklady.
 Navýšení rozpočtu veřejných vysokých škol pro rok 2004 – ministryně Buzková informovala

o projektu, který připravuje MŠMT. V diskusi na toto téma vystoupili předseda RVŠ Doc. Ježek,
Prof. Zlatuška a Prof. Wilhelm – náměstek Doc. Kolář seznámil se základními principy
předkládaného projektu. V usnesení vyjádřili účastníci sněmu RVŠ svoji podporu projektu
financování veřejných vysokých škol za předpokladu, že bude spojen s významným navýšením
finančních prostředků poskytovaných státem veřejným vysokým školám.

 Náměty a návrhy k úpravě zákona č. 130/2002 Sb. o podpoře výzkumu a vývoje. Doc. Münsterová
sdělila, že na zasedání sněmu byly předloženy také připomínky VUT.

 Různé
Zápis z 2. zasedání sněmu RVŠ ze dne 15. 5. 2003 je uveden na internetové adrese:
http://www.radavs.cz/dalsi.php?c=44

Doc. Münsterovou doplnil Mgr. Božek, který informoval o prvních schůzkách pracovních komisí RVŠ
uskutečněných před zasedáním sněmu. Jejich náplň se týkala zejména diskuse o zpracovaných
a schválených tezích činností komisí. Jedním z hlavních úkolů legislativní komise RVŠ (jejímž členem
je Mgr. Božek) je zpracování návrhu novelizace Statutu RVŠ, týkající se zastoupení soukromých
vysokých škol v RVŠ. Je připravován nový návrh novely, jehož teze budou projednávány na
červnovém předsednictvu, konečné schválení úpravy se předpokládá na listopadovém sněmu RVŠ.
Doc. Dalík požádal o upřesňující informace týkající se projektu změny financování VŠ – veškeré
zpracované materiály RVŠ jsou uvedeny na internetové adrese: http://www.radavs.cz/dalsi.php?c=15
Lenka Burgerová přednesla informace z jednání Studentské komory RVŠ, které se konalo dne 23. 5.
2003 na rektorátě MU v Brně. Toto jednání se týkalo zejména studentského hodnocení kvality VŠ
a připravované změny způsobu financování ubytování a stravování studentů (přímá dotace na
studenta). Následovala krátká diskuse, po které Doc. Münsterová informovala přítomné, že byla
v průběhu dnešního zasedání AS telefonicky kontaktována ministerstvem s tím, že je navržena do
pracovní komise MŠMT, která tuto změnu systému financování KaM připravuje. Komise se bude
zmíněnou záležitostí zabývat zejména z hlediska možných sociálních dopadů na studenty.

AD 5) PROJEDNÁNÍ A SCHVALOVÁNÍ NÁVRHU AKTUALIZACE DZ VUT NA ROK 2004
Aktualizace DZ VUT 2004, kterou zpracoval prorektor Rais, byla zaslána všem členům AS VUT
E-mailem dne 28. 4. 2003.

http://www.radavs.cz/dalsi.php?c=44
http://www.radavs.cz/dalsi.php?c=15
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Zastupující předsedkyně EK AS VUT Dr. Kábelová seznámila senátory s E-mailem Dr. Popely, který
obdržela ráno před dnešním zasedáním. Dr. Popela vznesl dotaz, zda je možné vyjádřit se
k ekonomickým dopadům této aktualizace DZ na budoucí rozpočet VUT, čili do jaké výše aktualizace
zavazuje fakulty k posilování zdrojů pro společné (centrální výdaje) ve vztahu k možnému vzniku
nových centrálních součástí.
Následovala diskuse členů senátu, na dotazy senátorů odpověděli prorektor Rais a rektor Vrbka, kteří
konstatovali, že při centralizaci budou prováděny ekonomické analýzy a budou diskutovány formy
procesu tak, aby při nich nedocházelo ke zvyšování nákladů nad rámec současných nákladů na
fakultách.
Předsedkyně LK AS VUT sdělila senátorům, že legislativní komise na svém zasedání dne 20. 5. 2003
konstatovala, že nemá k předloženému návrhu z hlediska legislativy žádné připomínky a doporučila jej
ke schválení.
Vzhledem k tomu, že ani na dnešním zasedání nebyly vznesený žádné další připomínky, bylo
přistoupeno k hlasování o schválení následujícího návrhu na usnesení.

Návrh na usnesení:
Akademický senát VUT schvaluje Aktualizaci Dlouhodobého záměru VUT 2004 – Dokument G.
Hlasování:
Pro – 15 hlasů
Proti – 0 hlasů
Zdržel se hlasování – 1 hlas
UAS 1
Akademický senát VUT schvaluje Aktualizaci Dlouhodobého záměru VUT 2004 – Dokument G.

AD 6) PROJEDNÁNÍ A SCHVALOVÁNÍ NÁVRHU NA ZŘÍZENÍ INKUBÁTORU VUT, S.R.O.
Rektor Vrbka úvodem přednesl krátký komentář a  zrekapituloval, že AS VUT byl návrh na zřízení
Inkubátoru VUT předložen v požadovaných dvou variantách:
 zřízení In VUT, s.r.o. – rozeslán E-mailem všem členům AS dne 23. 4. 2003;
 zřízení InVUT, Návrh na založení součásti VŠ – rozeslán členům AS E-mailem dne 26. 5. 2003.

Zřízení inkubátoru je velmi komplikované, neboť prozatím na žádné vysoké škole v ČR nejsou s jeho
existencí žádné zkušenosti. Obě výše uvedené varianty mají svá pro i proti, vedení VUT doporučuje
zřízení In VUT s.r.o., neboť tuto variantu považuje za perspektivní řešení.
Prorektor Jančář upozornil na to, že u každé varianty návrhu se jedná o jiný proces schvalování – s.r.o.
schvaluje Správní rada VUT (která již návrh schválila dne 5. 5. 2003), zřízení další součásti školy
schvaluje AS VUT. Schválení Inkubátoru VUT jako další součásti VUT by mohlo sloužit pro
přechodné období mezi současným a konečným stavem.
Mgr. Božek sdělil, že varianta návrhu na zřízení In VUT jako další součásti VUT byla zaslána až den
před zasedáním AS VUT a je analogická s návrhem na zřízení s.r.o – vzhledem k odlišnosti
schvalovacího procesu by návrh měl být zpracován jiným způsobem. Dále upozornil na to, že podle
vnitřního předpisu VUT „Pravidla pro zakládání právnických osob…“ se měl k návrhu na zřízení
InVUT s.r.o. nejprve vyjádřit AS VUT a teprve poté jej měla projednávat Správní rada VUT.
Z legislativního hlediska tím došlo k pochybení.
Předsedkyně LK AS VUT Doc. Lhotáková  sdělila stanovisko legislativní komise z jednání ze dne
20. 5. 2003:
Legislativní komise projednala návrh na založení Inkubátoru VUT s.r.o. Na základě porovnání
„Specifikace důvodů a účelu založení JIC“, dále „Specifikace založení IVUT“ a předloženého
materiálu „Právní aspekty vzniku IVUT“ dospěla legislativní komise k tomuto závěru:
V současné době neexistuje žádný důvod pro vznik IVUT s.r.o.
 navrhovaný účel a předmět činnosti IVUT je totožný s účelem a předmětem činnosti založeného

sdružení JIC,
 v materiálu „Právní aspekty vzniku IVUT“ se při posuzování uvažované  varianty „B“ (vznik JIC)

uvádí, že při založení JIC se jeví potřebným  založit i IVUT s.r.o.
Toto tvrzení však není podloženo žádnými následnými argumenty, neboť se zde hovoří pouze
o pronajímání budovy a případně o převzetí činnosti JIC v horizontu dvou let.

V původních verzích a diskusi o založení IVUT byly formulovány dva základní důvody pro jeho vznik:
1. Vytvoření podmínek pro lepší realizaci duševního potenciálu, invencí a inovací pracovníků

i studentů VUT v praxi.
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2. Získání nové kvality a posílení pozice VUT v Brně v rámci brněnského univerzitního prostředí.
Pokud jde o první bod, je úplně realizováno výběrovými mechanismy JIC, jehož náplní je správa
technologie inkubátorů (v současné době Inkubátoru VUT). Vznik IVUT jako s. r. o. nemůže tuto
možnost již více posílit. Za druhé, z hlediska jména VUT se jeví vhodnější forma, aby IVUT byl
součástí VUT, než kdyby VUT bylo pouze zakladatelem obchodní společnosti.
Současně se může tato součást školy připravovat na případnou transformaci do obchodní společnosti,
pokud by nastaly skutečnosti předpokládané v citovaném dokumentu „Právní aspekty vzniku
Inkubátoru VUT“.

Ing. Hanušová zrekapitulovala připomínky, které byly vzneseny na společném zasedání LK a EK AS
VUT dne 29. 4. 2003 a sdělila svůj názor ke stanovisku kvestora k těmto připomínkám (viz stanovisko
kvestora rozeslané E-mailem dne 5. 5. 2003). Na závěr sdělila, že k připomínkám týkajícím se zřízení
In VUT, s.r.o. se vedení VUT nevyjádřilo.
Prorektor Rais doporučil AS VUT ke schválení návrh na zřízení další součásti VUT a dále připravovat
transformaci na zřízení s.r.o. – v tom vidí shodu mezi vedením VUT a legislativní komisí AS VUT.
Následovala diskuse členů AS VUT, ve které vystoupily zejména Doc. Münsterová (připomněla, že
Správní rada VUT vydala svůj souhlas bez stanoviska AS VUT) a Dr. Kábelová (konstatovala, že EK
AS VUT také nedoporučuje v současné době zřízení s.r.o.). Mgr. Božek dále sdělil, že zejména při
zřizování zcela nových subjektů, se kterými nejsou prozatím žádné zkušenosti, by měly být
dodržovány vnitřní předpisy VUT.
Kvestor Pěnčík informoval, že souhlas Správní rady VUT ke zřízení InVUT, s.r.o. již byl zaslán na
MŠMT, neboť existuje zákonná lhůta, do které musí být souhlas vydán.
Mgr. Božek doporučil, aby byl v této chvíli schvalovací proces uzavřen, neboť dle vnitřního předpisu
VUT „Pravidla pro zakládání právnických osob a pro peněžité a nepeněžité vklady do těchto a jiných
právnických osob VUT v Brně“, čl. 5, odst. 3, nyní záleží na rektorovi VUT, jaké vydá rozhodnutí.
Rektor Vrbka opakovaně zdůraznil, že ve věci zřízení Inkubátoru VUT nerozhodne v rozporu se
stanoviskem AS VUT.
Po obsáhlé diskusi a zvážení všech výše uvedených skutečností hlasoval AS VUT o následujících
dvou návrzích na usnesení.

Návrh na usnesení:
Akademický senát VUT doporučuje rektorovi VUT vydat zamítavé rozhodnutí k návrhu na založení
Inkubátoru VUT, s.r.o. ze dne 22. 4. 2003.
Hlasování:
Pro – 17 hlasů
Zdržel se hlasování – 2 hlasy
Proti – 0 hlasů
UAS 2
Akademický senát VUT doporučuje rektorovi VUT vydat zamítavé rozhodnutí k návrhu na založení
Inkubátoru VUT, s.r.o. ze dne 22. 4. 2003.

Návrh na usnesení:
Akademický senát VUT doporučuje rektorovi vrátit se k záležitosti zřízení InVUT po získání
zkušeností z činnosti JIC.
Hlasování:
Pro –  19 hlasů
Proti – 0 hlasů
Zdržel se hlasování – 0 hlasů
UAS 3
Akademický senát VUT doporučuje rektorovi vrátit se k záležitosti zřízení InVUT po získání
zkušeností z činnosti JIC.

AD 7) PROJEDNÁNÍ ŽÁDOSTI CEVAPO O DOTACI NA ROK 2003
Tento bod byl stažen z programu jednání, protože dosud nebyly zpracovány materiály podle
požadavku AS VUT.
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AD 8) PROJEDNÁNÍ MATERIÁLU ANALÝZA HOSPODAŘENÍ VUT V BRNĚ ZA ROK 2002
Akademický senát VUT vzal předložený materiál na vědomí bez připomínek.

AD 9) INFORMACE KVESTORA O PRÁVNICKÝCH OSOBÁCH, VE KTERÝCH MÁ VUT ÚČAST
Kvestor Pěnčík přednesl komentář, ve kterém stručně zhodnotil  hospodaření právnických osob,
v nichž má VUT účast (materiál v tištěné formě bude Přílohou č. 1 k zápisu z dnešního zasedání AS
VUT).

AD 10) INFORMACE PŘEDSEDŮ LK A EK AS VUT
 Předsedkyně LK AS VUT Doc. Lhotáková informovala o zasedání LK konaném dne 20. 5. 2003,

na kterém byla kromě návrhu na zřízení InVUT a Aktualizace DZ VUT 2004 – Dokumentu G
projednávána také příprava aktualizace vnitřních předpisů VUT. Doc. Lhotáková sdělila, že všem
předsedům AS fakult VUT byl zaslán dopis (v elektronické i tištěné formě), ve kterém byli
informováni o možnosti připomínkování vnitřních předpisů VUT s termínem do 30. 9. 2003.

 Zastupující předsedkyně EK AS VUT Dr. Kábelová sdělila, že členové EK AS VUT neiniciovali
žádné jednání, ekonomická komise se tedy v době od minulého zasedání nesešla.

AD 11) RŮZNÉ
 Doc. Zbořil informoval senátory o dvou dopisech, které obdržel:

 první dopis obsahuje rezignaci Doc. Ing. Miroslava Píšky, CSc. na funkci člena AS FSI VUT
v Brně a člena – delegáta za FSI ve sněmu RVŠ.  Doc. Münsterová sdělila, že nový delegát do
RVŠ bude jmenován na příštím zasedání AS FSI v červnu;

 ve druhém dopisu předseda AS VŠCHT v Praze Doc. Ing. Jaroslav Fogl, CSc. sděluje, že
Akademický senát Vysoké školy chemicko-technologické v Praze se na svém zasedání dne
6. května 2003 seznámil se „Stanoviskem AS VUT v Brně“ k soudnímu sporu Jan Snášel
versus Jiří Slezák, Zdeněk Hirnšal a Martin Laštovička a vyjádřil tomuto stanovisku svoji
podporu.
AS VUT vzal tuto informaci s potěšením na vědomí, zejména proto, že prozatím žádný jiný
senát veřejné vysoké školy v ČR se k této záležitosti nevyjádřil.

 Doc. Dalík sdělil, že AS FAST projednal návrh změny Volebního a jednacího řádu AS FAST
a v návaznosti na to i změnu Statutu FAST – materiál byl zaslán v elektronické i tištěné formě
tajemnici Cardové. Vzhledem k tomu, že se blíží konec školního roku, na fakultách začínají
probíhat státní závěrečné zkoušky a většina senátorů je pracovně velmi vytížená, dohodli se
členové AS VUT, že oba návrhy bude senát projednávat až na prvním zasedání po prázdninách.

Příští zasedání AS VUT se bude konat v úterý dne 17. června 2003 v 9:00 hodin
v zasedací místnosti rektora VUT v Brně, Antonínská 1.

           Ing.  Jaroslav Švec, v. r.                            Doc. Ing. František Zbořil, CSc., v. r.
předseda Studentské komory AS VUT                                                    předseda AS VUT v Brně

Zapsala: Jarmila Cardová

PŘÍLOHY:
1. Informativní zpráva o hospodaření právnických osob v nichž má VUT účast – důvěrné, pouze pro

potřebu AS VUT


